



北京正智远东化工信息咨询有限公司 (Oriental Chemical Information Co., Ltd, 简称OCI) 成立于2006年06月的北京，是一家有着近10年产品合规服务经验的服务管理公司，员工总人数超过30人。目前具有四个登记事业部，分管不同的行业；四个支持部门组成，拥有日本、韩国、菲律宾、台湾等八个国际地区的合作伙伴关系。

OCI化妆品申报部门以优质高效的服务提供各类化妆品申报以及化妆品新原料申报，均有丰富的申报经验；有多名行业专家作为技术支持，保证了化妆品申报工作的顺利进行和高通过率；已经为国内及数十个国家，港台地区的一百家公司的数千种产品提供代理申报服务。

+86-10-68091928 +86 18611397599
北京市朝阳区朝阳北路199号摩码大厦2006室
(总部)

E-mail: oci.services@oci.net.cn

Oriental Chemical Information Co., Ltd. (OCI) is established in June 2006 in Beijing, with almost 10 years of product compliance service experience in China. OCI owns the largest cross-industrial Registration capability with an outstanding team of 30 people, is constructed by 4 Technical Departments in charging projects of different industries respectively, and 4 enabling Departments for daily supporting. OCI also builds up oversea partnership at Japan, South Korea, Philippines, Taiwan, France and other world areas.

OCI cosmetic registration department in charge of cosmetic related registration, we have abundant experience especially in new cosmetic ingredients' registration. Support by many experts from cosmetic industry, which guarantee the high successful rate. We have assisted over 100 companies from dozens of countries to register thousands of cosmetics successfully, with high reputation.

**Addr: Room 2006, MomaTowers
Chaoyang North Street NO.199, Chaoyang District,
Beijing(100026)
Tel: +86 (10) 68091928
Fax: +86 (10) 68091910
E-mail: oci.services@oci.net.cn**



Company Internal Training



Visit to lab



Communication on world chemical protocols



Company with Governor Song to inspect HSE